
 
 
Motie:  
Toekomstig Gebruik van het Terrein bij Industrieterrein Lindelaufer Gewande 
 
De raad van de gemeente Voerendaal, bijeen op 09-11-2023, 
 
Constaterende dat: 
 

• Er bij de toegang tot het industrieterrein Lindelaufer Gewande een onbenut terrein 
aanwezig is. 

• De huidige ondernemers deze toegang niet als de gewenste situatie beoordelen. 
 
Overwegende dat: 
 

• De gemeente als eigenaar hier een rol in kan spelen. 

• De gemeente als vergunningverlener hier een rol in kan spelen. 
 
Verzoekt het college: 
 
Om voor 01-03-2024 een plan van aanpak aan de raad voor te leggen met als doel de raad 
mee te nemen in de gewenste uitstraling en invulling van dit terrein. 
 
 
Gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Raimond Franssen 
Boris Zinzen 


